



# Referat fra styremøte 1-2017

**Tid:** Onsdag 18.01.16 kl. 2030-2200

**Sted:** Jardarhuset

**Til stede:** Kjell Reidar Nervold, , Arne Gaustad, og Lise Bjørnstad

**Forfall:** Narve Holen Arne Grøndal

## SAKSLISTE

- 1/1 Godkjenning av referat fra møte 19. okt. og orientering fra møte i hovedlaget 18. januar. OK**
- 1/2 Økonomi- regnskap 2016 og budsjett 2017** Regnskap 2016 OK. Arne setter opp forslag til budsjett som legges fram på neste hovedstyremøte 15. feb. vedtas på neste møte sykkelgruppa 28.02.
- 1/3 Årsrapport 2016** Narve setter opp utkast som sendes oss- og vedtas på neste møte.
- 1/4 Årshjul 2017 -bla. med dato for årsmøte og kick-off, mm**  
Se eget vedlegg for aktiviteter og datoer  
Kick-off 16. mars..
- 1/5 Bekledning- ny kolleksjon og avklaring av samarbeidspartnere**  
Info.skriv til samarbeidspartnere lages v/Lise innen utg. av jan.  
Bull- Kjell har kontakt, Lise kontakter de andre, Arne Ga. sjekker evt. ny samarbeidspart. Trimtex kontaktes for ny kolleksjon- må være ferdig levet til 1. mai, Lise sjekker innen utg. av jan.
- 1/6 Medlemskontingent og lisens 2017** Info.skriv lages og legges ut på FB, sendes til personene på e-postlistene våre og på nettsidene.  
Arne Gr. Lager info. innen utg. av jan. (bet.frist 01.03)
- 1/7 Landeveisgruppa- hvordan ønsker den å satse i 2017** Treninger onsdag kl. 1800 og søndag kl. 1000. Kjell leder gruppe 2 lager et opplegg for gruppen. Vedr. gruppe 1 sjekker Arne Ga. med aktuelle og kommer tilbake.
- 1/8 Evt. Sykkel må endre våre forskrifter i henhold til endring i lov som ble vedtatt på årsmøtet i 2016.** Disse skal vedtas på sykkelgruppens gruppemøte (tidl. kalt årsmøte) 16. mars
- 1/9 Neste møte** Tirsdag 28. februar kl. 1800